
 

Lärandenämnden 

PROTOKOLL 
Sida 

1(21) 
Sammanträdesdatum 

2021-06-17 
 

 

  
 

  

     

 

Plats och tid Digitalt, torsdagen 17 juni 2021 kl 09:00-15:00 

Beslutande ledamöter 
 

Jonas Holm (M), Ordförande 
Jim Svensk Larm (S), 1:e vice ordförande 
Anton Stark (C), 2:e vice ordförande 
Björn Forsling (S) 
Kerstin Rask (S) 
Bitte Nilsson (S) 
Lotta Beiersdorf (S) 
Agneta Palmqvist (M) §§ 71-78, 82-84 
Bibbi Segerbrand (M) 
Robert Ekenberg (M) §§ 79-81, 85   
Stina Åström Jonsson (C) 
Fredrik Brink (C) 
Linda Östblom (C) § 74 
Jesse Ljung (C) §§ 71-73, 75-85 
Katja Samuelsson (SD) 
Siv Cavallin (V) 
Lars Berglund (V) 

Ersättare 
 

Anita Höglund (M) §§ 71-78, 82-84 
Robert Ekenberg (M) §§ 71-78, 82-84 
Emelie Gustafsson (M) §§ 71-72, 76-85 
Gunilla Asplund (S) §§ 74-85  
Leif Rogell (S) §§ 71-79, 82-84 
Mats Moberg (S) 
Jesse Ljung (C) § 74 
Jan-Erik Jonsson (C) 
Leonard Brunn (V) 

Övriga närvarande Verksamhetschef Ulf Carlsson, nämndsekreterare Moa Bäckström, 
personalföreträdare Lärarnas riksförbund Björn Brolund §§ 71, 72, 
förvaltningsekonom Ebba Hägg § 71, rektor Göran Westling § 74, 
skolskjutshandläggare Hanna Södergårds § 76, kvalitetssamordnare Björn Klasson  
§ 77, handläggare Carina Rist § 79, verksamhetschef Urban Wickman §§ 80, 81, 85 
 

Justerare Anton Stark 
Justeringens plats och 
tid Digitalt, 2021-06-22 
 
Underskrifter 

Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 71-85 
 Moa Bäckström  

Ordförande 
  

 Jonas Holm  

Justerare 
  

 Anton Stark  

Protokoll lärandenämnden juni
(Signerat, SHA-256 13DD80D545F2B4885F46394BDB17C403F55CC90BDB286B8AE06FD2B068190693)

Sida 1 av 22



 

Lärandenämnden 

PROTOKOLL 
Sida 

2(21) 
Sammanträdesdatum 

2021-06-17 
 

 

  
 

  

     

 

 
 
 Bevis/anslag 

Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Instans Lärandenämnden 

Sammanträdesdatum 2021-06-17 

Datum då anslaget 
publiceras 2021-06-23 

Datum då anslaget 
tas bort 2021-07-14 

Förvaringsplats för 
protokollet Lärandeförvaltningen  
 

Underskrift 
  

 Moa Bäckström  

Protokoll lärandenämnden juni
(Signerat, SHA-256 13DD80D545F2B4885F46394BDB17C403F55CC90BDB286B8AE06FD2B068190693)

Sida 2 av 22



 

Lärandenämnden 

PROTOKOLL 
Sida 

3(21) 
Sammanträdesdatum 

2021-06-17 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

Innehållsförteckning 
§ 71 Dnr 2020-000100 - 041 

Ekonomisk uppföljning per 31 maj ..................................................................................... 4 
§ 72 Dnr 2021-000140 - 041 

Beslut gällande tidsplan för budget 2022 ............................................................................ 5 
§ 73 Dnr 2021-000099 - 629 

Beslut gällande nämndinitiativ om resursskola .................................................................. 6 
§ 74 Dnr 2021-000109 - 000 

Information gällande Håsta skolas arbete med kränkningar............................................ 8 
§ 75 Dnr 2018-000700 - 100 

Beslut gällande ändrat reglementet för kontaktpolitiker .................................................. 9 
§ 76 Dnr 2021-000150 - 623 

Beslut gällande revidering av skolskjutsregler ..................................................................10 
§ 77 Dnr 2021-000148 - 635 

Överblick till nämnden av olika steg i arbetet med uppföljning av betyg ....................11 
§ 78 Dnr 2020-000130 - 631 

Beslut gällande ersättningslokaler för Håsta skola ..........................................................12 
§ 79 Dnr 2021-000157 - 047 

Information om arbetet med statsbidrag ..........................................................................13 
§ 80 Dnr 2020-000220 - 008 

Beslut angående motion om Campus Hudiksvall ............................................................14 
§ 81 Dnr 2021-000156 - 609 

Information gällande arbetet med Skolenkäten ...............................................................16 
§ 82 Dnr 3139 

Återrapport verksamhetsbesök ..........................................................................................17 
§ 83 Dnr 2020-000005 - 000 

Meddelande till nämnden ....................................................................................................18 
§ 84 Dnr 2020-000003 - 002 

Återrapport delegationsbeslut ............................................................................................20 
§ 85 Dnr 2019-000029 - 000 

Förvaltningen informerar ....................................................................................................21 

Protokoll lärandenämnden juni
(Signerat, SHA-256 13DD80D545F2B4885F46394BDB17C403F55CC90BDB286B8AE06FD2B068190693)

Sida 3 av 22



 

Lärandenämnden 

PROTOKOLL 
Sida 

4(21) 
Sammanträdesdatum 

2021-06-17 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 71 Dnr 2020-000100 - 041 

Ekonomisk uppföljning per 31 maj 
Förvaltningsekonom Ebba Hägg redovisar resultatet per sista maj och 
prognosen för helåret 2021. Årsprognosen ligger på minus 2 miljoner och det är 
framförallt grundskolan och som står för underskottet.  

 

Ordförande tackar för informationen.  

   

  

     

Beslutsunderlag 
Månadsrapport maj 2021 
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§ 72 Dnr 2021-000140 - 041 

Beslut gällande tidsplan för budget 2022 

Lärandenämnden beslutar 
att lärandenämnden antar tidsplanen för detaljbudget 2022.     

     

Sammanfattning 
Förslaget är uppbyggt enligt samma princip som förra året och inleds med 
beslut om resursfördelningssystem och budgetramar för att avslutas med beslut 
om budget vid nämndssammanträdet i december.    

Beslutsgång 
Kerstin Rask (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

  

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet § 61 

Förlag till tidsplan för budget 2022 
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§ 73 Dnr 2021-000099 - 629 

Beslut gällande nämndinitiativ om resursskola 

Lärandenämnden beslutar 
att utredningen genomförs och presenteras i nämnden i december.  

     

Sammanfattning 
Verksamhetschef Ulf Carlsson presenterar förslaget.  

Vid lärandenämndens sammanträde 210429 lämnade vänsterpartiet in ett 
nämndinitiativ att lärandeförvaltningen ska verka för att starta en resursskola 
för elever som är i omfattande behov av särskilt stöd och i ett mindre 
sammanhang för att tillgodogöra sig undervisning. 

Nämnden beslutade att förslaget skickas till förvaltningen för beredning och att 
förvaltningen återkommer med ett förslag till nämndssammanträdet i juni 2021. 

Under beredningens gång visar det sig att förslaget högst troligt kommer att 
innebära stora ekonomiska konsekvenser för grundskolans övriga verksamhet 
om inte extra ekonomiska resurser tillförs. Det är också en viktig övergripande 
pedagogisk fråga som påverkar grundskolans pedagogiska arbete och arbetssätt 
stort, eftersom den rådande verksamheten bygger på inkludering och tillgång till 
kvalificerat stöd lokalt nära klassrummen. Ändrar man i denna grund får det 
stora konsekvenser i organisationen för längre tid framåt. 

Utifrån att förvaltningen tillfälligt saknar en fast anställd förvaltningschef och 
utifrån ovanstående anledningar ser vi det som bäst att genomföra utredningen 
under höstterminen 2021 då förvaltningens organisation är fastställd och det 
långsiktiga arbetet kan genomföras utan begränsningar. 

  

Beslutsgång 
Siv Cavallin (V) yrkar på att utredningen genomförs och presenteras i nämnden 
i december. Stina Jonsson (C) och Jesse Ljung (C) yrkar bifall till Sivs förslag. 
Nämnden fattar beslut i enlighet med Sivs yrkande.  
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Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet § 62 

Tjänsteutlåtande gällande utredning av resursskola 

Nämndinitiativ gällande resursskola 
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§ 74 Dnr 2021-000109 - 000 

Information gällande Håsta skolas arbete med 
kränkningar  
Verksamhetschef för grundskolan Ulf Carlsson inleder.  

Rektor på Håsta skola Göran Westling informerar om skolan arbete mot 
kränkningar, både när det inträffat incidenter och det förebyggande arbetet. 
Närvarande pedagoger samtalar med eleverna när det inträffar. Mentor sköter 
kontakten med vårdnadshavare. Trygghetsgruppen tar upp och samtalar om 
incidenter och diskuterar åtgärder och uppföljning. Inom ramen för det 
förebyggande arbetet deltar skolan bl a i Pride-vecka och skolan har ett årshjul 
för där alla diskrimineringsgrunder gås igenom med eleverna. Målet är att skapa 
en atmosfär på skolan där det är självklart att man inte kränker någon. Göran 
beskriver också skolans arbete i fall av mobbning.  

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 75 Dnr 2018-000700 - 100 

Beslut gällande ändrat reglementet för kontaktpolitiker  

Lärandenämnden beslutar 
att anta föreslagna redigeringar när det gäller rutiner vid studiebesök och för 
kontaktpolitiker.  

     

Sammanfattning 
Jim Svensk Larm (S) presenterar förslaget.  

Lärandenämnden införde 2015 ett system med kontaktpolitiker. Det är ett sätt 
att underlätta kontakten mellan nämnden, barn, elever, vårdnadshavare och 
personal. Det är också ett sätt för nämndens ledamöter att hålla sig informerade 
om vad som händer i verksamheten. Systemet har nu utvärderat tillsammans 
med politiker och verksamheten och kommit fram till följande förändringar. 
Utvärdering av det nya systemet kommer att ske ett år inom på den nya 
mandatperioden.    

De ledamöter och ersättare som anmäler intresse om att vara kontaktpolitiker 
kommer att bjudas in till dialog med personal/vårdnadshavare/ledning vid 
respektive enhet inom för- och grundskolan. Besöken planeras av personal på 
förvaltningen. Besöken kommer att ske i par, i första hand en ledamot/ersättare 
från majoriteten och en från oppositionen. Önskemål kan lämnas om enhet, 
men förvaltningen kommer att besluta. Det kommer att vara två besöksdagar 
per år. Ersättning utgår med eventuell maximalt 16 timmar per år för förlorad 
arbetsförtjänst och reseersättning. Det kommer att finnas krav på återrapport 
till nämnden enligt ett på förhand utskickat underlag.  

Förslaget innebär vidare att vi tar bort medverkan vid forum för samråd, att 
medverkan vid programsamråden på Bromangymnasiet åligger arbetsutskottets 
ledamöter samt att besök på Bromangymnasiet och inom vuxenutbildningen 
kommer att ske i särskild ordning. 

      

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet § 60 

Tjänsteutlåtande gällande revidering av reglemente för kontaktpolitiker  

Det tidigare gällande reglementet 
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§ 76 Dnr 2021-000150 - 623 

Beslut gällande revidering av skolskjutsregler 

Lärandenämnden beslutar 
att anta de reviderade skolskjutsreglerna.  

     

Sammanfattning 
Skolskjutshandläggare Hanna Södergårds presenterar förslaget och arbetet med 
skolskjutsreglerna sedan de antogs för ett och halvt år sedan.  

Förra året antog lärandenämnden nya skolskjutsregler. Efter att ha arbetat 
utifrån reglerna sedan dess har det uppkommit behov av att förtydliga vissa 
delar av reglerna för att uppnå ett så transparant regelverk som möjligt.
  

     

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet § 63  

Tjänsteutlåtande gällande revidering av skolskjutsregler 

Förslag till reviderade skolskjutsregler  

Nu gällande skolskjutsregler 
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§ 77 Dnr 2021-000148 - 635 

Överblick till nämnden av olika steg i arbetet med 
uppföljning av betyg 
Kvalitetssamordnare Björn Klasson presenterar processen för uppföljning av 
betyg.  

 

Ordförande tackar för informationen. 
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§ 78 Dnr 2020-000130 - 631 

Beslut gällande ersättningslokaler för Håsta skola 

Lärandenämnden beslutar 
att avvakta med beslut gällande Håsta skola tills en ny förvaltningschef är 
tillsatt.  

     

Sammanfattning 
Verksamhetschef Ulf Carlsson presenterar förslaget.  

Håsta skola är i behov av åtgärder, anpassningar och förbättringar av tillgängliga 
lokaler. Dessa åtgärder kan göras på olika sätt och en utredning av skolans 
lokaler gjordes därför av lokalsamordnaren. Utredningen stod färdig i 
november 2020. Utredningen tar fram flera olika alternativ som skulle kunna 
vara möjliga att genomföra.  

Lärandeförvaltningen har idag ingen fast anställd förvaltningschef som kan leda 
diskussionerna och sätta in dem i ett större sammanhang men det pågår idag ett 
arbete med frågan för att färdigställa underlaget.  

  

Beslutsgång 
Anton Stark (C) yrkar på att en ny skola för Håstas elever ska byggas på den 
intilliggande fotbollsplanen. Stina Jonsson (C) och Jesse Ljung (C) yrkar bifall 
till Antons förslag.  

Lars Berglund (V) och Kerstin Rask (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  

Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att lärandenämnden har 
fattat beslut enligt arbetsutskottets förslag.  

 

Reservation till förmån för eget förslag från Centerpartiets ledamöter.  

 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet § 65 

Tjänsteutlåtande gällande Håsta skola 
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§ 79 Dnr 2021-000157 - 047 

Information om arbetet med statsbidrag  
Handläggare Carina Rist presenterar förvaltningens arbete med statsbidrag 
inom de olika verksamhetsområden.  

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 80 Dnr 2020-000220 - 008 

Beslut angående motion om Campus Hudiksvall 

Lärandenämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige  
att avslå motionen.  

     

Sammanfattning 
Verksamhetschef Urban Wickman redogör för förslaget.  

Med de förutsättningar som finns idag, ekonomiska och personella, är en 
nyetablering av Campus vid Kattvikskajen i dagsläget inte möjlig. 

Det spår som Lärandeförvaltningen arbetar efter handlar om att samlokalisera 
vuxenutbildning med Bromangymnasiet inom en femårsperiod. Ett 
samnyttjande av resurser och kompetens borgar då för en positiv och kvalitativ 
utveckling av möjligheter till att möta kompetensförsörjningskraven, lokalt, 
regionalt och nationellt. 

Campus Hudiksvall är paraplyet där vi samlar all form av utbildning för vuxna, 
vuxenutbildning, yrkesutbildning för vuxna, Yrkeshögskola samt all högre 
utbildning som kopplas mot Sveriges akademier. I ett större perspektiv nyttjar 
Campus all kompetens, lärare såväl som administration, med övrig utbildning 
och samarbetet med gymnasieskolan är en av de framgångsfaktorer som vi har. 

En nyetablering på Kattvikskajen kräver därför samma förutsättningar, lokaler 
som kan möta elevtrycket vid närundervisning, studiestugor, Studie och 
yrkesvägledning, administration och ledning. I dagsläget passerar 2100 elever 
inom ramen för de olika utbildningsvägarna och även om en hel del av 
utbildningarna sker på distans finns det fortfarande en stor del elever som 
behöver lokaler, stöd av pedagoger och inte minst en samlingspunkt med 
studiekamrater. 

Om vi väljer att separera högre utbildning, Yrkeshögskola och akademistudier, 
och placera dessa som en egen företeelse behövs en rejäl ekonomisk insats för 
etablering och drift. Vi väljer då också att koppla loss en viktig del i 
utbildningskedjan från gymnasie- till universitetsstudier.  

  

Beslutsgång 
Anton Stark (C) yrkar bifall till motionen.  
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Jim Svensk Larm (S) yrkar att avslå motionen enligt arbetsutskottet förslag.  

 

Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att lärandenämnden har 
fattat beslut enligt arbetsutskottets förslag att avslå motionen.  

 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet § 66 

Förslag till svar på motion om Campus Hudiksvall 

Motion om campus Hudiksvall 

 

 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige  
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§ 81 Dnr 2021-000156 - 609 

Information gällande arbetet med Skolenkäten  
Verksamhetschef Ulf Carlsson och verksamhetschef Urban Wickman 
presenterar de övergripande resultaten och deras respektive verksamheters 
arbete framåt med skolinspektionens skolenkät.  

 

Ordförande tackar informationen.  
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§ 82 Dnr 3139 

Återrapport verksamhetsbesök 
Mats Moberg (S) återrapporterar från ett programråd med Hudiksvalls teknik 
och industri. Industrin är beroende av kompetens från Bromangymnasiet och 
det finns ett stort intresse för utbildningen.  

Jim Svensk Larm (S) informerar ett möte med Motorbranschcollage. Den 12 
november är det dags för granskning inför certifiering. Jim berättar vidare att 
han deltog vid studenten på Bromangymnasiet och delade ut stipendium till en 
elev på vård- och omsorgsprogrammet.  
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§ 83 Dnr 2020-000005 - 000 

Meddelande till nämnden 

Lärandenämnden beslutar 
meddelandena läggs till handlingarna.  

     

Sammanfattning 
Protokollsutdrag kommunstyrelsens allmänna utskott § 43, 2021-04-22 

Löneöversyn 2022 

 

Protokollsutdrag kommunstyrelsens allmänna utskott § 45, 2021-04-22 

Huvudöverenskommelse HÖK 21 med Lärarförbundets och Lärarnas 
Riksförbunds samverkansråd  

 

Protokollsutdrag kommunfullmäktige § 49, 2021-04-26 

Årsredovisning 2020 Hudiksvalls kommun och nämndernas 
verksamhetsrapporter 2020  

 

Protokollsutdrag kommunfullmäktige § 50, 2021-04-26 

Revisionsberättelse för år 2020 samt fråga om ansvarsfrihet  

 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen § 79, 2021-05-11 

Checklista med hållbarhetsraster för hållbarhetsbedömning  

 

Protokollsutdrag byggnadsnämnden § 74, 2021-05-18 

Detaljplan för Forsa-Lund 1:78  

 

Underrättelse samråd från plan- och byggkontoret  

Detaljplan för Ede 51:1 

 

Beslut från Skolinspektionen, 2021-05-07 
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beslut med anledning av anmälan mot Ede skola  

 

Beslut från Skolinspektionen, 2021-05-14 

beslut med anledning av anmälan mot Iggesunds skola  

 

Beslut från Skolinspektionen, 2021-05-14 

beslut med anledning av anmälan mot Iggesunds skola  

 

Protokoll från lärandenämndens arbetsutskott 2021-06-01  
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§ 84 Dnr 2020-000003 - 002 

Återrapport delegationsbeslut 

Lärandenämnden beslutar 
att lärandenämnden godkänner redovisningen av fattade delegationsbeslut.  

     

Sammanfattning 
Lärandenämnden har beslutat att delegera rätten att besluta i ärenden till 
förvaltningschefen samt ordförande, enligt fastställd delegeringsordning. 
Förvaltningschefen har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 
verksamhetschefer och enhetschefer. Dessa beslut rapporteras enligt särskild 
delegeringsblankett till lärandenämnden. Redovisningen innebär inte att 
nämnden får ompröva eller fastställa besluten. Däremot kan nämnden återkalla 
beslutanderätt.  

     

Beslutsunderlag 
Tjänstutlåtande återrapporterade delegationsbeslut 
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§ 85 Dnr 2019-000029 - 000 

Förvaltningen informerar 
Verksamhetschef Ulf Carlsson informerar om tillsättningen av Marie Barton 
som ny rektor på Sandvalla skola. Ulf informerar vidare om förvaltningens 
”arbete med Likvärdig skola”, att all personal i grundskolan kommer att få gå 
en utbildning för att förbättra kunskaperna gällande frånvaroproblematik och 
om en lyckosam skolavslutning. Han informerar också om att smittspridning 
gått ner i skolorna de sista veckorna och att utbildningsministern meddelat att 
plan är en återgång till närundervisning till hösten. Bygglovet för barackerna på 
Sandvalla löper ut och tekniska förvaltningen arbetar på en lösning. Gällande 
arbetsmiljön på Näsviken skola finns en kortsiktig lösning där lokalerna 
anpassas i huvudbyggnaden så att elevhälsan får plats. Det arbetet kommer att 
genomföras i sommar.  

Verksamhetschef Urban Wickman om en skötsam studentavslutning och 
gymnasiets agerande mot poängjakten.  

Lars Berglund (V) har ställt en fråga om en väg att stimulera till ökat 
valdeltagande vara att ge de politiska partierna och ungdomsförbunden ges 
ökade möjligheter att informera och debattera på Bromangymnasiet? 

Urban redovisar beslutet från skolledning att lägga in i sitt årshjul en möjlighet 
för ungdomsförbunden som är representerade i fullmäktige att kunna besöka 
Bromangymnasiet en gång per termin. När planeringen är gjord kommer en 
inbjudan att gå ut och ge möjlighet till bokbord och samtal med intresserade 
elever. Utöver detta kommer de att som vanligt bjuda in till debatt inför valet 
som kommer. De ser det som en möjlighet för våra elever att kunna bli en del i 
det framtida samhällsbygget.  
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Plats och tid Digitalt, torsdagen 17 juni 2021 kl 09:00-15:00 


Beslutande ledamöter 
 


Jonas Holm (M), Ordförande 
Jim Svensk Larm (S), 1:e vice ordförande 
Anton Stark (C), 2:e vice ordförande 
Björn Forsling (S) 
Kerstin Rask (S) 
Bitte Nilsson (S) 
Lotta Beiersdorf (S) 
Agneta Palmqvist (M) §§ 71-78, 82-84 
Bibbi Segerbrand (M) 
Robert Ekenberg (M) §§ 79-81, 85   
Stina Åström Jonsson (C) 
Fredrik Brink (C) 
Linda Östblom (C) § 74 
Jesse Ljung (C) §§ 71-73, 75-85 
Katja Samuelsson (SD) 
Siv Cavallin (V) 
Lars Berglund (V) 


Ersättare 
 


Anita Höglund (M) §§ 71-78, 82-84 
Robert Ekenberg (M) §§ 71-78, 82-84 
Emelie Gustafsson (M) §§ 71-72, 76-85 
Gunilla Asplund (S) §§ 74-85  
Leif Rogell (S) §§ 71-79, 82-84 
Mats Moberg (S) 
Jesse Ljung (C) § 74 
Jan-Erik Jonsson (C) 
Leonard Brunn (V) 


Övriga närvarande Verksamhetschef Ulf Carlsson, nämndsekreterare Moa Bäckström, 
personalföreträdare Lärarnas riksförbund Björn Brolund §§ 71, 72, 
förvaltningsekonom Ebba Hägg § 71, rektor Göran Westling § 74, 
skolskjutshandläggare Hanna Södergårds § 76, kvalitetssamordnare Björn Klasson  
§ 77, handläggare Carina Rist § 79, verksamhetschef Urban Wickman §§ 80, 81, 85 
 


Justerare Anton Stark 
Justeringens plats och 
tid Digitalt, 2021-06-22 
 
Underskrifter 


Sekreterare 


 


Paragrafer §§ 71-85 
 Moa Bäckström  


Ordförande 
  


 Jonas Holm  


Justerare 
  


 Anton Stark  
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 Bevis/anslag 


Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 


Instans Lärandenämnden 


Sammanträdesdatum 2021-06-17 


Datum då anslaget 
publiceras 2021-06-23 


Datum då anslaget 
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Förvaringsplats för 
protokollet Lärandeförvaltningen  
 


Underskrift 
  


 Moa Bäckström  
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§ 71 Dnr 2020-000100 - 041 


Ekonomisk uppföljning per 31 maj 
Förvaltningsekonom Ebba Hägg redovisar resultatet per sista maj och 
prognosen för helåret 2021. Årsprognosen ligger på minus 2 miljoner och det är 
framförallt grundskolan och som står för underskottet.  


 


Ordförande tackar för informationen.  


   


  


     


Beslutsunderlag 
Månadsrapport maj 2021 
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§ 72 Dnr 2021-000140 - 041 


Beslut gällande tidsplan för budget 2022 


Lärandenämnden beslutar 
att lärandenämnden antar tidsplanen för detaljbudget 2022.     


     


Sammanfattning 
Förslaget är uppbyggt enligt samma princip som förra året och inleds med 
beslut om resursfördelningssystem och budgetramar för att avslutas med beslut 
om budget vid nämndssammanträdet i december.    


Beslutsgång 
Kerstin Rask (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 


  


Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet § 61 


Förlag till tidsplan för budget 2022 
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§ 73 Dnr 2021-000099 - 629 


Beslut gällande nämndinitiativ om resursskola 


Lärandenämnden beslutar 
att utredningen genomförs och presenteras i nämnden i december.  


     


Sammanfattning 
Verksamhetschef Ulf Carlsson presenterar förslaget.  


Vid lärandenämndens sammanträde 210429 lämnade vänsterpartiet in ett 
nämndinitiativ att lärandeförvaltningen ska verka för att starta en resursskola 
för elever som är i omfattande behov av särskilt stöd och i ett mindre 
sammanhang för att tillgodogöra sig undervisning. 


Nämnden beslutade att förslaget skickas till förvaltningen för beredning och att 
förvaltningen återkommer med ett förslag till nämndssammanträdet i juni 2021. 


Under beredningens gång visar det sig att förslaget högst troligt kommer att 
innebära stora ekonomiska konsekvenser för grundskolans övriga verksamhet 
om inte extra ekonomiska resurser tillförs. Det är också en viktig övergripande 
pedagogisk fråga som påverkar grundskolans pedagogiska arbete och arbetssätt 
stort, eftersom den rådande verksamheten bygger på inkludering och tillgång till 
kvalificerat stöd lokalt nära klassrummen. Ändrar man i denna grund får det 
stora konsekvenser i organisationen för längre tid framåt. 


Utifrån att förvaltningen tillfälligt saknar en fast anställd förvaltningschef och 
utifrån ovanstående anledningar ser vi det som bäst att genomföra utredningen 
under höstterminen 2021 då förvaltningens organisation är fastställd och det 
långsiktiga arbetet kan genomföras utan begränsningar. 


  


Beslutsgång 
Siv Cavallin (V) yrkar på att utredningen genomförs och presenteras i nämnden 
i december. Stina Jonsson (C) och Jesse Ljung (C) yrkar bifall till Sivs förslag. 
Nämnden fattar beslut i enlighet med Sivs yrkande.  


 


 


 


 







 


Lärandenämnden 


PROTOKOLL 
Sida 


7(21) 
Sammanträdesdatum 


2021-06-17 
 


 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     


 


 


Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet § 62 


Tjänsteutlåtande gällande utredning av resursskola 


Nämndinitiativ gällande resursskola 
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§ 74 Dnr 2021-000109 - 000 


Information gällande Håsta skolas arbete med 
kränkningar  
Verksamhetschef för grundskolan Ulf Carlsson inleder.  


Rektor på Håsta skola Göran Westling informerar om skolan arbete mot 
kränkningar, både när det inträffat incidenter och det förebyggande arbetet. 
Närvarande pedagoger samtalar med eleverna när det inträffar. Mentor sköter 
kontakten med vårdnadshavare. Trygghetsgruppen tar upp och samtalar om 
incidenter och diskuterar åtgärder och uppföljning. Inom ramen för det 
förebyggande arbetet deltar skolan bl a i Pride-vecka och skolan har ett årshjul 
för där alla diskrimineringsgrunder gås igenom med eleverna. Målet är att skapa 
en atmosfär på skolan där det är självklart att man inte kränker någon. Göran 
beskriver också skolans arbete i fall av mobbning.  


 


Ordförande tackar för informationen.  
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§ 75 Dnr 2018-000700 - 100 


Beslut gällande ändrat reglementet för kontaktpolitiker  


Lärandenämnden beslutar 
att anta föreslagna redigeringar när det gäller rutiner vid studiebesök och för 
kontaktpolitiker.  


     


Sammanfattning 
Jim Svensk Larm (S) presenterar förslaget.  


Lärandenämnden införde 2015 ett system med kontaktpolitiker. Det är ett sätt 
att underlätta kontakten mellan nämnden, barn, elever, vårdnadshavare och 
personal. Det är också ett sätt för nämndens ledamöter att hålla sig informerade 
om vad som händer i verksamheten. Systemet har nu utvärderat tillsammans 
med politiker och verksamheten och kommit fram till följande förändringar. 
Utvärdering av det nya systemet kommer att ske ett år inom på den nya 
mandatperioden.    


De ledamöter och ersättare som anmäler intresse om att vara kontaktpolitiker 
kommer att bjudas in till dialog med personal/vårdnadshavare/ledning vid 
respektive enhet inom för- och grundskolan. Besöken planeras av personal på 
förvaltningen. Besöken kommer att ske i par, i första hand en ledamot/ersättare 
från majoriteten och en från oppositionen. Önskemål kan lämnas om enhet, 
men förvaltningen kommer att besluta. Det kommer att vara två besöksdagar 
per år. Ersättning utgår med eventuell maximalt 16 timmar per år för förlorad 
arbetsförtjänst och reseersättning. Det kommer att finnas krav på återrapport 
till nämnden enligt ett på förhand utskickat underlag.  


Förslaget innebär vidare att vi tar bort medverkan vid forum för samråd, att 
medverkan vid programsamråden på Bromangymnasiet åligger arbetsutskottets 
ledamöter samt att besök på Bromangymnasiet och inom vuxenutbildningen 
kommer att ske i särskild ordning. 


      


Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet § 60 


Tjänsteutlåtande gällande revidering av reglemente för kontaktpolitiker  


Det tidigare gällande reglementet 
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§ 76 Dnr 2021-000150 - 623 


Beslut gällande revidering av skolskjutsregler 


Lärandenämnden beslutar 
att anta de reviderade skolskjutsreglerna.  


     


Sammanfattning 
Skolskjutshandläggare Hanna Södergårds presenterar förslaget och arbetet med 
skolskjutsreglerna sedan de antogs för ett och halvt år sedan.  


Förra året antog lärandenämnden nya skolskjutsregler. Efter att ha arbetat 
utifrån reglerna sedan dess har det uppkommit behov av att förtydliga vissa 
delar av reglerna för att uppnå ett så transparant regelverk som möjligt.
  


     


Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet § 63  


Tjänsteutlåtande gällande revidering av skolskjutsregler 


Förslag till reviderade skolskjutsregler  


Nu gällande skolskjutsregler 
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§ 77 Dnr 2021-000148 - 635 


Överblick till nämnden av olika steg i arbetet med 
uppföljning av betyg 
Kvalitetssamordnare Björn Klasson presenterar processen för uppföljning av 
betyg.  


 


Ordförande tackar för informationen. 
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§ 78 Dnr 2020-000130 - 631 


Beslut gällande ersättningslokaler för Håsta skola 


Lärandenämnden beslutar 
att avvakta med beslut gällande Håsta skola tills en ny förvaltningschef är 
tillsatt.  


     


Sammanfattning 
Verksamhetschef Ulf Carlsson presenterar förslaget.  


Håsta skola är i behov av åtgärder, anpassningar och förbättringar av tillgängliga 
lokaler. Dessa åtgärder kan göras på olika sätt och en utredning av skolans 
lokaler gjordes därför av lokalsamordnaren. Utredningen stod färdig i 
november 2020. Utredningen tar fram flera olika alternativ som skulle kunna 
vara möjliga att genomföra.  


Lärandeförvaltningen har idag ingen fast anställd förvaltningschef som kan leda 
diskussionerna och sätta in dem i ett större sammanhang men det pågår idag ett 
arbete med frågan för att färdigställa underlaget.  


  


Beslutsgång 
Anton Stark (C) yrkar på att en ny skola för Håstas elever ska byggas på den 
intilliggande fotbollsplanen. Stina Jonsson (C) och Jesse Ljung (C) yrkar bifall 
till Antons förslag.  


Lars Berglund (V) och Kerstin Rask (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  


Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att lärandenämnden har 
fattat beslut enligt arbetsutskottets förslag.  


 


Reservation till förmån för eget förslag från Centerpartiets ledamöter.  


 


Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet § 65 


Tjänsteutlåtande gällande Håsta skola 


 


 







 


Lärandenämnden 


PROTOKOLL 
Sida 


13(21) 
Sammanträdesdatum 


2021-06-17 
 


 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     


 


§ 79 Dnr 2021-000157 - 047 


Information om arbetet med statsbidrag  
Handläggare Carina Rist presenterar förvaltningens arbete med statsbidrag 
inom de olika verksamhetsområden.  


 


Ordförande tackar för informationen.  
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§ 80 Dnr 2020-000220 - 008 


Beslut angående motion om Campus Hudiksvall 


Lärandenämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige  
att avslå motionen.  


     


Sammanfattning 
Verksamhetschef Urban Wickman redogör för förslaget.  


Med de förutsättningar som finns idag, ekonomiska och personella, är en 
nyetablering av Campus vid Kattvikskajen i dagsläget inte möjlig. 


Det spår som Lärandeförvaltningen arbetar efter handlar om att samlokalisera 
vuxenutbildning med Bromangymnasiet inom en femårsperiod. Ett 
samnyttjande av resurser och kompetens borgar då för en positiv och kvalitativ 
utveckling av möjligheter till att möta kompetensförsörjningskraven, lokalt, 
regionalt och nationellt. 


Campus Hudiksvall är paraplyet där vi samlar all form av utbildning för vuxna, 
vuxenutbildning, yrkesutbildning för vuxna, Yrkeshögskola samt all högre 
utbildning som kopplas mot Sveriges akademier. I ett större perspektiv nyttjar 
Campus all kompetens, lärare såväl som administration, med övrig utbildning 
och samarbetet med gymnasieskolan är en av de framgångsfaktorer som vi har. 


En nyetablering på Kattvikskajen kräver därför samma förutsättningar, lokaler 
som kan möta elevtrycket vid närundervisning, studiestugor, Studie och 
yrkesvägledning, administration och ledning. I dagsläget passerar 2100 elever 
inom ramen för de olika utbildningsvägarna och även om en hel del av 
utbildningarna sker på distans finns det fortfarande en stor del elever som 
behöver lokaler, stöd av pedagoger och inte minst en samlingspunkt med 
studiekamrater. 


Om vi väljer att separera högre utbildning, Yrkeshögskola och akademistudier, 
och placera dessa som en egen företeelse behövs en rejäl ekonomisk insats för 
etablering och drift. Vi väljer då också att koppla loss en viktig del i 
utbildningskedjan från gymnasie- till universitetsstudier.  


  


Beslutsgång 
Anton Stark (C) yrkar bifall till motionen.  
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Jim Svensk Larm (S) yrkar att avslå motionen enligt arbetsutskottet förslag.  


 


Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att lärandenämnden har 
fattat beslut enligt arbetsutskottets förslag att avslå motionen.  


 


Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet § 66 


Förslag till svar på motion om Campus Hudiksvall 


Motion om campus Hudiksvall 


 


 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige  
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§ 81 Dnr 2021-000156 - 609 


Information gällande arbetet med Skolenkäten  
Verksamhetschef Ulf Carlsson och verksamhetschef Urban Wickman 
presenterar de övergripande resultaten och deras respektive verksamheters 
arbete framåt med skolinspektionens skolenkät.  


 


Ordförande tackar informationen.  
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§ 82 Dnr 3139 


Återrapport verksamhetsbesök 
Mats Moberg (S) återrapporterar från ett programråd med Hudiksvalls teknik 
och industri. Industrin är beroende av kompetens från Bromangymnasiet och 
det finns ett stort intresse för utbildningen.  


Jim Svensk Larm (S) informerar ett möte med Motorbranschcollage. Den 12 
november är det dags för granskning inför certifiering. Jim berättar vidare att 
han deltog vid studenten på Bromangymnasiet och delade ut stipendium till en 
elev på vård- och omsorgsprogrammet.  
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     


 


§ 83 Dnr 2020-000005 - 000 


Meddelande till nämnden 


Lärandenämnden beslutar 
meddelandena läggs till handlingarna.  


     


Sammanfattning 
Protokollsutdrag kommunstyrelsens allmänna utskott § 43, 2021-04-22 


Löneöversyn 2022 


 


Protokollsutdrag kommunstyrelsens allmänna utskott § 45, 2021-04-22 


Huvudöverenskommelse HÖK 21 med Lärarförbundets och Lärarnas 
Riksförbunds samverkansråd  


 


Protokollsutdrag kommunfullmäktige § 49, 2021-04-26 


Årsredovisning 2020 Hudiksvalls kommun och nämndernas 
verksamhetsrapporter 2020  


 


Protokollsutdrag kommunfullmäktige § 50, 2021-04-26 


Revisionsberättelse för år 2020 samt fråga om ansvarsfrihet  


 


Protokollsutdrag kommunstyrelsen § 79, 2021-05-11 


Checklista med hållbarhetsraster för hållbarhetsbedömning  


 


Protokollsutdrag byggnadsnämnden § 74, 2021-05-18 


Detaljplan för Forsa-Lund 1:78  


 


Underrättelse samråd från plan- och byggkontoret  


Detaljplan för Ede 51:1 


 


Beslut från Skolinspektionen, 2021-05-07 
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beslut med anledning av anmälan mot Ede skola  


 


Beslut från Skolinspektionen, 2021-05-14 


beslut med anledning av anmälan mot Iggesunds skola  


 


Beslut från Skolinspektionen, 2021-05-14 


beslut med anledning av anmälan mot Iggesunds skola  


 


Protokoll från lärandenämndens arbetsutskott 2021-06-01  
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§ 84 Dnr 2020-000003 - 002 


Återrapport delegationsbeslut 


Lärandenämnden beslutar 
att lärandenämnden godkänner redovisningen av fattade delegationsbeslut.  


     


Sammanfattning 
Lärandenämnden har beslutat att delegera rätten att besluta i ärenden till 
förvaltningschefen samt ordförande, enligt fastställd delegeringsordning. 
Förvaltningschefen har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 
verksamhetschefer och enhetschefer. Dessa beslut rapporteras enligt särskild 
delegeringsblankett till lärandenämnden. Redovisningen innebär inte att 
nämnden får ompröva eller fastställa besluten. Däremot kan nämnden återkalla 
beslutanderätt.  


     


Beslutsunderlag 
Tjänstutlåtande återrapporterade delegationsbeslut 


 


 







 


Lärandenämnden 


PROTOKOLL 
Sida 


21(21) 
Sammanträdesdatum 


2021-06-17 
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§ 85 Dnr 2019-000029 - 000 


Förvaltningen informerar 
Verksamhetschef Ulf Carlsson informerar om tillsättningen av Marie Barton 
som ny rektor på Sandvalla skola. Ulf informerar vidare om förvaltningens 
”arbete med Likvärdig skola”, att all personal i grundskolan kommer att få gå 
en utbildning för att förbättra kunskaperna gällande frånvaroproblematik och 
om en lyckosam skolavslutning. Han informerar också om att smittspridning 
gått ner i skolorna de sista veckorna och att utbildningsministern meddelat att 
plan är en återgång till närundervisning till hösten. Bygglovet för barackerna på 
Sandvalla löper ut och tekniska förvaltningen arbetar på en lösning. Gällande 
arbetsmiljön på Näsviken skola finns en kortsiktig lösning där lokalerna 
anpassas i huvudbyggnaden så att elevhälsan får plats. Det arbetet kommer att 
genomföras i sommar.  


Verksamhetschef Urban Wickman om en skötsam studentavslutning och 
gymnasiets agerande mot poängjakten.  


Lars Berglund (V) har ställt en fråga om en väg att stimulera till ökat 
valdeltagande vara att ge de politiska partierna och ungdomsförbunden ges 
ökade möjligheter att informera och debattera på Bromangymnasiet? 


Urban redovisar beslutet från skolledning att lägga in i sitt årshjul en möjlighet 
för ungdomsförbunden som är representerade i fullmäktige att kunna besöka 
Bromangymnasiet en gång per termin. När planeringen är gjord kommer en 
inbjudan att gå ut och ge möjlighet till bokbord och samtal med intresserade 
elever. Utöver detta kommer de att som vanligt bjuda in till debatt inför valet 
som kommer. De ser det som en möjlighet för våra elever att kunna bli en del i 
det framtida samhällsbygget.  


 


 





